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Abstract (en)
A motor car window (18) is provided, on one of its faces, with electrical conductors (19) which are printed on and baked into place. A prefabricated
element (20) is bonded to this surface fitted with the conductors (19) and has a multilayer structure and comprises insulating layers and at least one
electrical conductor (24, 25, 26) placed on an insulating layer. The prefabricated element (20) is placed on the conductors (19) baked into place. It
is provided with a mounting surface (21) intended for an electronic module and with a mounting surface (22) intended for a plug for connecting to a
miniature cable. <IMAGE>

Abstract (fr)
Un vitrage automobile (18) est pourvu, sur I'une de ses faces, de conducteurs électriques (19) imprimés et cuits en place. Un élément préfabriqué
(20) est collé sur cette surface garnie des conducteurs (19) et présente une structure multicouche et comprend des mouches isolantes et au moins
un conducteur électrique (24, 25, 26) placé sur une couche isolante. L'élément préfabriqué (20) est placé sur les conducteurs (19) cuits en place.
Il est pourvu d'une surface de montage (21) destinée a un module électronique et d'une surface de montage (22) destinée a une fiche pour la
connexion a un cable compact. <IMAGE>
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